



QUALIFIED CARGO
—SOLUTIONS—



D

Logistiklösungen nach Maß

Qualified Cargo ist seit 1978 erfolgreich am Markt. Ein großer Fokus des Logistikdienstleisters, beheimatet am Frachtdrehkreuz Frankfurt am Main, liegt auf der Fracht und den zeitkritischen Transporten in der Luft.

„Wir richten unsere Prozesse an Ihren Bedürfnissen aus, denn Ihre Zufriedenheit ist für uns maßgebend: Für Ihre logistische Herausforderung erarbeiten wir die für Sie passende Lösung. Wir

wissen, dass Vertrauen die wesentliche Rolle für unsere Serviceleistungen spielt. Sie geben Ihre wichtigen Güter in unsere Obhut – ob es beispielsweise Produktionsteile in der Automobilindustrie sind, die termingetreu an Ort und Stelle sein müssen, oder etwa Flugzeugersatzteile. Eine Verantwortung, die wir sehr ernst nehmen.“

Carsten Ehmke, Branch Manager Germany
Qualified Cargo Solutions

E

Customised logistics solutions

Qualified Cargo has been successful on the market since 1978. Based at the European freight hub in Frankfurt, a major focus of the logistics provider is on air freight and time-critical air transport.

„We align our processes to your needs, because your satisfaction is our priority: We will work out the right solution for your logistical challenge. We believe that trust plays the essential role in our services. You place your important goods in our

care – whether it be production parts in the automotive industry, for example, that have to be on site on time, or aircraft spare parts. A responsibility we take very seriously.“

Carsten Ehmke, Germany Branch Manager
for Qualified Cargo Solutions



D

In sicheren Händen

Bei Qualified Cargo ist Ihre Fracht in sicheren Händen, zu jeder Tages- und Nachtzeit!

Erfahrene Spezialisten stehen Ihnen 24 Stunden am Tag, 365 Tage im Jahr zur Verfügung. Als Mittelständler liegen die Stärken von Qualified Cargo in der Schnelligkeit und in der Individualität, um auf Ihre hohen Anforderungen einzugehen.

Mit Mitgliedschaften in der WCA, AerospaceLogistics Group, CooperativeLogistics Network und C5C sind wir weltweit bestens vernetzt und können Ihnen dadurch noch bessere Services anbieten.

E

In safe hands

With Qualified Cargo, your freight is in safe hands, at any time of day or night.

Experienced specialists are available at your disposal 24 hours a day, 365 days a year. As a medium-sized company, Qualified Cargo's strengths lie in its speed and individuality in meeting your high demands.

With memberships in the WCA, AerospaceLogistics Group, CooperativeLogistics Network and C5C, we are optimally networked worldwide and can therefore offer you even better services.



D

In der Luft: leistungsstarke Verbindungen

Im Bereich Luftfracht sind wir Ihr zuverlässiger Partner für weltweite Sendungen: Profitieren Sie von unseren direkten Kontakten zu führenden Airlines, Flughäfen und Abfertigungsgesellschaften sowie einer hohen Abflugdichte mit festen Kapazitäten.

- Konsolidierung und Direktservice
- Weltweit exklusive Partnerschaften mit zuverlässigen Cargo-Airlines
- Komplettes Leistungsspektrum für Luftfracht und begleitende Services
- Optimale Kombination der multimodalen Transportwege
- Eigene Konsolidierungszentren
- Gefahrgutabfertigung
- Import/Export Komplettservice
- Transportversicherung
- Online Cargo Tracking
- AEO-Zertifizierung

E

In the air: powerful connections

In the field of air freight we are your reliable partner for worldwide shipments: Benefit from our direct contacts to leading airlines, airports and handling companies as well as a high departure density with fixed capacities.

- Consolidation and direct service
- Worldwide exclusive partnerships with reliable cargo airlines
- Complete range of services for air freight and accompanying services
- Optimal combination of multimodal transport routes
- Own consolidation centers
- Dangerous goods handling
- Import/Export complete service
- Transport insurance
- online cargo tracking
- AEO certification



D

Auf See: effiziente Lösungen

Qualified Cargo arbeitet seit Jahren eng mit internationalen Reedereien zusammen und pflegt mit ihnen professionelle und stabile Geschäftsbeziehungen. Wir nutzen die vielfältigen Möglichkeiten internationaler Seefrachtverkehre. So realisieren wir für Ihre Warenströme passende Transportlösungen für Exporte, Importe und Crosstrades.

- Warenbeförderung von und zu den bedeutenden Übersee-Frachthäfen
- Optimal verknüpft dank multimodaler Transportlösungen
- Voll- und Sammelcontainer-Service LCL/TCL Service
- Ausstellung von Konnossementen für Hafen-Hafen und Haus-Haus-Lieferungen
- Akkreditivgerechte Dokumentenerstellung
- Transportversicherung
- Gefahrgutabwicklung/IMO-ADR
- Containerbeladung und -entladung in firmeneigenem Terminal
- Warehousing/CFS Station
- Dokumentation über Dakosy/Atlas
- Stückgut/LCL-LCL
- AEO-Zertifizierung
- Zolldeklarationen Import/Export im eigenen Haus

E

At sea: efficient solutions

Qualified Cargo has been working closely with international shipping companies for years and maintains professional and stable business relationships with them. We make use of the manifold possibilities of international sea freight transport. Thus, we realise suitable transport solutions for your flow of goods for exports, imports and crosstrades.

- Transport of goods from and to the major overseas freight ports
- Optimally linked thanks to multimodal transport solutions
- Full and consolidated container service LCL/TCL service
- Issue of bills of lading for port-port and door-to-door deliveries
- Preparation of documents in accordance with the letter of credit
- Transport insurance
- Dangerous Goods Processing/IMO-ADR
- Container loading and unloading in the company's own terminal
- Warehousing/CFS Station
- Documentation via Dakosys/Atlas
- General cargo/LCL-LCL
- AEO-certification (DE AEOF-123844)
- Customs declarations import/export in-house

D

Wenn Geschwindigkeit
das Maß der Dinge ist

„Just-in-Time“, „just-in-sequence“, „das Lager auf der Straße“ – Schlagworte, die das gängige und erprobte Verfahren unter anderem in der Automobilbranche charakterisieren. Günstige Lagerkosten und damit verbunden geringe Produktionskosten sind Pflichtprogramm in Zeiten geringer Margen. Kommt es zu Verzögerungen im Zeitablauf drohen hohe Ausfallkosten. Heikle logistische Situationen sind unsere Kernkompetenz. Als Spezialist für zeitkritische Transportgüter sorgen wir weltweit dafür, dass Eiliges schnellstens den Bestimmungsort erreicht. Wir betrachten jeden Auftrag als individuelle Herausforderung und entwickeln ein maßgeschneidertes Lösungskonzept. Schnell, zuverlässig und unkompliziert.

E

If speed is the measure
of all things

“Just-in-time”, “just-in-sequence”, “the warehouse on the road” are buzzwords that characterize the common and proven process in the automotive industry, among others. Favorable storage costs and the associated low production costs are a must in times of low margins. Delicate logistical situations are our core competence. As a specialist for time-critical transport goods, we ensure worldwide that urgent goods reach their destination as quickly as possible. We regard every order as an individual challenge and develop a tailor-made solution concept. Fast, reliable and uncomplicated.



D

Auf der Straße Schnell in Reaktion und Transport

Wir bringen Ihre Fracht unverzüglich zum Empfänger. Unser Fokus liegt auf europaweiten Komplett- und Teilladungen.

- Stückgutversand national und Lagerung
- Sonder- und Direktfahrten bundes- und europaweit
- Gefahrgut
- AOG-Service
- Tägliche Verladungen europaweit
- Spezialisiert auf Transporte in die Schweiz, Österreich und Italien sowie Polen und Tschechien
- Zolldienste Export/Import
- Immer erreichbar: 365 Tage im Jahr – 24 Stunden am Tag

E

On the road fast reaction and transport

We bring your freight immediately to the recipient. Our focus is on Europe-wide full and part loads.

- Domestic general cargo shipping and storage. Special and direct trips german-wide and Europe-wide
- Daily shipments across Europe
- Specialized in transports to Switzerland, Austria and Italy as well as Poland and the Czech Republic
- Customs services export/import
- Dangerous goods
- AOG service
- Always available: 365 days a year – 24 hours a day



D

Aircraft on Ground (AOG)? Gesicherte Ersatzteil-Logistik

Ob eine einzelne Schraube, Seitenrudder, Leitwerk oder Triebwerk, wir liefern Ihre Flugzeugersatzteile schnell und zuverlässig und reduzieren Ihre kostenintensive Zeit am Boden nachhaltig.

Als Mitglied der Aerospace Logistics Group haben wir jahrelange Erfahrung in der Flugzeug-Ersatzteil-Logistik und legen einen besonderen Fokus auf dieses Industriesegment.

- Jahrzehntelange Erfahrung in der

Planung und Steuerung von Supply-Chains

- Feste Ansprechpartner für Ihre Transportprozesse
- Umfangreiche Transportmöglichkeiten, z.B. Next-Flight-out (NFO), Charter, OBC
- Feste Kapazitäten bei etablierten Carriern sowie Direktfahrten innerhalb Europas (inkl. EFTA Länder)
- Hohe Zollexpertise: Express Zollservice für Straße- und Luftfracht
- DGR Spezialisten

E

Aircraft on Ground (AOG)? Secured spare parts logistics

Whether a single screw, rudder, tail unit or engine, we deliver your aircraft spare parts quickly and reduce your cost intensive time on the ground sustainably.

As a member of the Aerospace Logistics Group, we have years of experience in aircraft spare parts logistics and place a special focus on this industry segment.

- Decades of experience in planning and management of supply chains
- Permanent contact persons for

your transport processes

- Extensive transport facilities?, e.g. Next Flight out (NFO), Charter, OBC, fixed capacities with established carriers as well as direct routes within Europe (including EFTA countries)
- High customs expertise: Express customs service for road and air freight
- DGR specialists



D

Nur in der Luft
verdient Ihre Flotte Geld

Wir behalten Ihre Flugzeuge in der Luft. Die Luftfahrtindustrie ist auf den sicheren und effizienten Transport von übergroßen und wertvollen Ersatzteilen angewiesen. Vertrauen Sie auf Qualified Cargo.

E

Only in the air does
your fleet make money

We keep planes flying. The aviation industry requires the safe and efficient transportation of oversized and valuable goods. Trust on Qualified Cargo.



D

Air Charter & Onboard Courier: flexible Lösungen für anspruchsvolle Fracht

Außergewöhnliche und entlegene Abhol- und Zustellorte, nächtlicher Transport und schnellstmögliche Lieferung sind gefordert ... Herausforderungen, die zu unserem Tagesgeschäft gehören und denen wir uns sehr gerne stellen!

Beim Thema Air Charter ist Flexibilität das A und O. Wir bieten Ihnen die individuelle Lösung für Ihre Transportanfrage.

Ihre Vorteile

- Teil- und Vollcharter, weltweit
- Komplettservice door-to-door
- Ein persönlicher Ansprechpartner
- Expertenteam mit langjähriger Erfahrung
- Höchste Sicherheit für Ihr Transportgut
- On-Board-Kurier Service: Auf Wunsch begleiten wir Ihre Sendung permanent mit einem Kurier und übernehmen persönlich die Verantwortung für Ihr sensibles Gut von der Abholung bis zur Zustellung.

E

Air charter & onboard-courier: flexible solutions for challenging cargo

Extraordinary and remote pick-up and delivery locations, overnight transport, fastest possible delivery required ... challenges that are part of our daily business and which we are very happy to take up!

When it comes to air charter, flexibility is the be-all and end-all. We offer you the individual solution for your transport request.

Your benefits

- Part and full charter, worldwide
- Complete door-to-door service
- A personal contact person
- Expert team with years of experience
- Highest safety for your transported goods
- On-board courier service: On request, we accompany your shipment permanently with a courier, thus we can personally take responsibility for your sensitive goods from collection to delivery.

A man with a beard, wearing a white t-shirt and red overalls, is working on the underside of a vehicle. He is looking up at the car's chassis, which is elevated. The background shows a workshop environment with various mechanical parts and tools.

D

Optimale Supply-Chain-Logistik abgestimmt auf Ihre Bedürfnisse

Für die Sicherstellung Ihrer Just-in-Sequence und Just-in-Time Materialversorgung können Sie sich auf unsere Transportlösungen verlassen. Wir schaffen die optimale Verbindung zwischen Herstellern, Produktionsstufen und OEM. Als IATA-Agent verfügen wir über umfangreiche Expertise und bieten hohe Qualitätsstandards. Eine große Abflugdichte, Kooperationen mit etablierten Carriern inklusive fester Kapazitäten lassen uns zu einem zuverlässigen Partner in Ihrer Supply-Chain werden.

- Reduzierte Lagerkosten und geringere Bestände
- Eine perfekt geplante und abgesicherte Just-in-Time-Versorgung
- Eine hohe Lieferzuverlässigkeit
- Kürzere Durchlaufzeiten

E

Optimal supply chain logistics tailored to your needs

You can rely on our transport solutions to ensure your just-in-sequence and just-in-time material supply. We create the optimal connection between manufacturers, production stages and OEM. As an IATA agent, we have extensive expertise and offer high-quality standards. A high departure frequency, cooperation with established carriers including fixed capacities make us a reliable partner in your supply chain.

- Reduced storage costs and lower inventories
- A perfectly planned and secured just-in-time supply
- A high degree of delivery reliability
- Shorter processing times



QUALIFIED CARGO
—SOLUTIONS—

Qualified Cargo Solutions GmbH
Frankfurt Rhein-Main Airport
Hessenring 30
64546 Mörfelden-Walldorf
Germany

Phone +49 6105 276450-80
Fax +49 6105 276450-89
Mail info@qualified-cargo.solutions
www.qualified-cargo.solutions



Member of
Aerospace Logistics Group



A Member of
The Cooperative
logistics network

